# أطفال اليوم: قادة الغد! YOUNG LEADERS: SHAPING TOMORROW







#### اكتـشـف تـراث وطـنـنا، وكـن رائدًا نحـو الـمسـتقـبل **DISCOVER OUR NATION'S HERITAGE, LEAD INTO THE FUTURE**

الاسبوع الثاني **27–23** WEEK 2 الاسبوع الاول 20-16 WEEK 1 ديسـمبــــر 2024 ресемвек



### اليوم الأول: معرض القادة

سيستعرض المشاركون قصص القيادة الملهمــة التي سطرهــا الآباء المؤسسون لدولة الإمارات، ليتعلموا كيف أسهمت رؤيتهم وقراراتهم في بناء دولة موحدة وقوية. كما سيخوضون تحديات قيادية تهدف إلى ربط إنجازات الماضي بإمكاناتهم المستقبلية كقادة.

#### Day 1: Leadership Exhibition

Campers will reflect on the leadership stories of the UAE's founding fathers, learning how their vision and decision-making built a strong, unified nation. They will participate in leadership challenges, drawing connections between the past and their potential future as leaders.







### اليوم الثاني: معماريو الغد

سـيتعرف المشـاركون علـى أسـرار العمـارة الإماراتيـة التقليديـة، التي امتزجـت فيهـا عناصـر الجمال والوظيفة لتجسـد التـراث الثقافي وقدرة الإماراتييـن علـى التكيـف مـع بيئتهـم. مـن خلال استكشـاف التصاميم التقليدية وربطها بمعالم حديثة مثل دار الاتحاد، سيكتشف المشاركون كيـف توظف الإمارات إرثها المعماري لبناء مسـتقبل قائم على الابتكار

والتطور.

#### Day 2: Architects of Tomorrow

Campers will explore how traditional Emirati architecture balanced aesthetics with functionality, reflecting the nation's cultural heritage and environmental adaptation. By linking these traditional designs to the modern landmarks like the Union House, campers will discover how the UAE blends its architectural past with its future vision of innovation and progress.

#### اليوم الثالث: سفراء الاستدامة

يستكشف المشاركون جهود دولة الإمارات العربية المتحدة في حماية مواردها الطبيعية، وربطها بقصص التنمية التي قادتها لتصبح مركزاً عالمياً. كما سيتعمق المشاركون فـي المبادرات البيئية الإماراتية، ليتعرفوا علـى قيـم الاسـتدامة التـي أرسـى دعائمها القادة المؤسسـون، ويبتكـروا أفـكاراً لمشارِيع صديقة للبيئة تعكس دورهم

في بناء مستقبل أكثر استدامة.

#### Day 3: Sustainability Ambassadors

This day connects the UAE's efforts to safeguard its natural resources, tying back to the nation's development stories as it transitioned into a global hub. Campers will explore the UAE's green initiatives, learning about the conservation values of the founding leaders and developing ideas for their own eco-friendly projects.





## اليوم الرابع: مبتكرو المستقبل

طموحها في استكشـاف الفضاء، مثل مشـروع الإمارات لاستكشـاف المريخ. وسـيتعرف المشـاركون على قصص التقدم التكنولوجي التي تلهمهم لتطوير مشـاريعهم الإبداعية، مع فهم أن الابتكار يمثل عنصراً أساسـياً في نمو الدولة. كما سـتتاح لهم فرصة التفاعل مع الأنشـطة المرتبطة بالفضاء والتكنولوجيا.

#### Day 4: Future Innovators

The focus will be on the UAE's transformation into a technological leader, referencing the country's ambition to pioneer space exploration, such as the Mars Mission. Campers will link these stories of technological advancement to their own creative projects, learning how innovation is a key part of the nation's growth.

#### اليوم الخامس: الاحتفاء بقادة المستقبل

يُخصص اليوم الأخير للاحتفاء برحلة المشاركين على مدار الأسـبوع، مع تسـليط الضـوء على إنجـازات قادة دولة الإمـارات العربيـة المتحدة التي يعرضهـا المتحـف. وسـيعرض المشـاركون رؤاهـم الخاصـة للمسـتقبل، مسـتوحين قصـص التنميـة الوطنيـة ليربطـوا بيـن إرث الماضـي وطموحاتهم لمستقبل الإمارات.

**جلســة تأمل:** يتأمل المشـاركون في المهارات القيادية والمعرفة التي اكتسبوها طوال الأسبوع.

**عـرض الإبداعـات:** تُعقـد جلسـة تفاعليـة يُشـارك فيهـا المشـاركون تصوراتهم عن أنفسهم كقادة مستقبليين.

**احتفال التخرج:** يُختتم اليوم بحفل تخرج مميز يُكرَّم المشاركين ويُحتفى بمساهماتهم كـ "قادة المستقبل"

#### Day 5: Celebrating Future Leaders

The final day celebrates the campers' journey through the week, with references to the collective achievements of the UAE's leaders, as showcased in the Museum. Campers will present their own "visions for the future," linking the past stories of national development to their dreams of what's to come for the UAE.

**Reflection:** Campers reflect on the leadership skills and knowledge they have gained throughout the week.

**Showcase:** Host an interactive discussion where campers share how they envision themselves as future leaders.

**Celebration:** End with a special graduation ceremony, recognizing the campers' contributions as 'Future Leaders'.